
    

Z A P I S N I K 

 
sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 08. ožujka 2023. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Branka Petko, Nada Knežević, 

Dijana Lipovina, Neven Karna, Mirko Trifunović.  

Odsutni: Ivan Vidović 

Ostali nazočni: Načelnik – Milan Đurđević. 

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

(O radu 14. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.) 

Predsjednik vijeća Dragan Vukmirović otvorio je 14. sjednicu, pozdravio prisutne 

vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 8 vijećnika prisutno 7 vijećnika. Napomenuo je da 

postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i 

prijedlog dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća je konstatirao da je od 7 prisutnih vijećnika, 7 vijećnika glasovalo „ZA“ 

predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz proračuna Općine Biskupija za redovito  

    godišnje financiranje političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih  

    u Općinskom vijeću općine Biskupija za 2023. godinu; 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o komunalnom doprinosu: 

5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za izračun komunalne naknade; 

6. Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu; 

7. Razno. 

 

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Predsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

Vijećnica Nada Knežević postavila je dva pitanja načelniku općine; 

1. Obnova asfalta za Dujakoviće? 

- Tokom ove godine put do ulaza u Dujakoviće biti će rekonstruiran. 

2. Javna rasvjeta u Dujakovićima? 

- Potrebno je rekonstruirati čitavu trafostanicu, pregovori sa elektrom  su u toku vezano 

za to pitanje. 

Vijećnik Dmitar Gojko postavio je načelniku dva pitanje i to; 

1. Odvod  u Orliću na početku Gojkove ulice? 

– U najskorijem roku a u dogovoru sa našim Komunalnim društvom pristupit će se 

radovima. 

2. Rekonstrukcija Manojlovića ulice i postavljanje ogledala? 
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- Čekamo sredstva od Ministarstva regionalnog razvoja i fondova europske unije pa 

nakon toga možemo pristupiti rekonstrukciji, a Ogledalo je naručeno i biti će ubrzo 

postavljeno.  

 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Predsjednik vijeća dao je na   Zapisnik s 13. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 7 vijećnika 

Općinskog vijeća 7 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  13. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 

Ad-3. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava iz proračuna Općine Biskupija za redovito  

    godišnje financiranje političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih  

    u Općinskom vijeću općine Biskupija za 2023. godinu; 

U obrazloženju ove točke dnevnog reda predsjednik vijeća je istaknuo da se ovom 

Odlukom raspoređuju sredstva iz proračuna za redovito financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika zastupljenih u općinskom vijeću, te da su sredstva iz Proračuna za 2023. 

godinu osigurana u iznosu od 2.000 EUR. 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 7 vijećnika Općinskog vijeća, 7 vijećnika je glasovalo  „ZA“  i da se  

prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o raspoređivanju sredstava iz proračuna Općine Biskupija za 

redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u općinskom vijeću 

Općine Biskupija za 2023. godinu,  koja  ujedno čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama odluke o komunalnom doprinosu; 

U svom obrazloženju predsjednik vijeća je istaknuo kako se između ostalog ovom 

Odlukom mijenja jedinična vrijednost komunalnog doprinosa koja se određuje po m3, način i  

uvjeti plaćanja te rokovi plaćanja, opći uvjeti i razlozi zbog kojih se u pojedinim slučajevima može 

odobriti djelomično ili potpuno oslobađanje  plaćanja komunalnog doprinosa.  

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio prijedlog na glasovanje te je konstatirao  

da je od prisutnih  7  vijećnika Općinskog vijeća 7 vijećnika  je glasovalo „ZA“  te da se prihvaća 

Prijedlog i usvaja Odluka o izmjenama i dopunama odluke o komunalnom doprinosu,  koja  čini 

sastavni dio ovog Zapisnika. 
 

Ad-5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za izračun komunalne naknade; 

Predsjednik vijeća je naveo da se ovom Odlukom određuje vrijednost boda za izračun 

komunalne naknade za 2023. godinu na području Općine Biskupija.   

Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je stavio Prijedlog na glasovanje te je  

konstatirao da je od prisutnih 7 vijećnika Općinskog vijeća 7 vijećnika je glasovalo „ZA“, te se 

prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o vrijednosti boda za izračun komunalne naknade 2023. 

godini, a koji čini sastavi dio ovog Zapisnika. 

 
Ad-6. Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu; 

Predsjednik vijeća je u svom obrazloženju iznio da se ovom Odlukom donosi Plan 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu koji je izrađen od strane DLS d.o.o. iz 

Rijeke. 

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 

da je od prisutnih 7 vijećnika Općinskog vijeća,  7 vijećnika  glasovalo  „ZA“  te da se prihvaća 

Prijedlog i usvaja Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. 

godinu, koja ujedno čini sastavi dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-7. Razno. 
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Načelnik općine je obavijestio vijećnike o potrebi mijenjanja cijene odvoza komunalnog  otpada 

te ih ujedno zamolio za dogovor oko termina radnog sastanka koji bi se održao samo na tu temu . 

  

 

Sjednica je završila s radom u 16,40 sati. 

 

                  OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                        Predsjednik Vijeća:                                                            

                                                    

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r.  

KLASA: 024-02/23-01/ 

URBROJ: 2182-17-01-23-01 

U Orliću, 08. ožujka 2023. god. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

  

 

 

 


